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Abstract (en)
The paint-spray line (1) has a number of sprayers (6) which are provided to discharge paint onto an item to be coated. The sprayers are connected
to a paint supply unit (12) through common supply line systems (8,10). A single-piston pump (20) is configured to feed the paint into the common
supply line system. The single-piston pump is configured for specific conveying pressure. The single piston pump is provided with a distance sensor
(40) for determining the piston position. A flow sensor is connected downstream of the single-piston pump on the conveying side.

Abstract (de)
Eine Lackieranlage (1) mit einer Anzahl von zur Ausbringung von Lack auf einen zu beschichtenden Gegenstand vorgesehenen Zerstäubern (6),
die über eine gemeinsame Hauptversorgungsleitung (8, 10) an eine Lackversorgungseinheit (12) angeschlossen sind soll in besonderem Maße
und mit besonders geringgehaltenem Aufwand auch für eine bedarfsgerechte Bereitstellung besonders gering gehaltener individueller Lackmengen
geeignet sein. Dazu ist erfindungsgemäß das zur Lackeinspeisung in die Hauptversorgungsleitung (8, 10) vorgesehene Förderorgan (20) als
Einkolbenpumpe (20) ausgestaltet.
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